
Fullmäktige beviljade 
IOGT 1,4 miljoner till re-
novering av lokalerna vid 
Vattentorget. Detta under 

förutsätt-
ning att 
Boverket 
b e v i l j a r 
y t t e r l i -
gare 2,5 
miljoner. 

Margita Björkenklint (v) 

talade varmt för kommu-
nalt stöd. Hon uppmärk-
sammade fullmäktige på  
motsägelsen i alliansens 
förslag till beslut, att 
dels bevilja pengarna nu 
och därefter i juni ”prö-
va ärendet i budget för 
2008”! Borgarna tvinga-
des inse motsägelsen 
och stryka den sista de-
len.                                   □
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Bästa bokslutet
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› Vad hände i fullmäktige i 17/4 ‹ nr 4 » 18/4 2007

Fräschare IOGT

Program 1

Bästa bokslutet någon-
sin för Växjö kommun. 
Alla var överens om  års-
redovisningen för 2006. 
Företrädarna för s+v+mp 
var stolta över resultatet, 
men Carsten Wulf (mp) 
och Carin Högstedt (v) 
visade båda viss otålig-
het över att utsläppen 
från trafiken bara ökar. 
Strid blev det om för-
slaget från s+v+mp att 
avskriva 12 miljoners 
underskott för omsorgs-
nämnden. 
De borgerliga ville inte 
det, vilket betyder att 
omsorgsnämnden måste 
skära ner  12 miljoner.
-Tänker du Bertil Ohls-
son (kd) som ordföran-
de i nämnden sätta det 
beslutet i sjön? undrade 
Gunnar Storbjörk (s). 

Något svar kom inte.
-Före valet lät det annor-
lunda, sa  Högstedt och 
citerade de borgerligas 
gemensamma vallöfte: 
”Vi lovar rakt av att till-
sätta de resurser som 
svarar mot det ökade 
vårdbehovet som kom-
mer att uppstå.”  
-Nu är det bara slinger-
bultar som presteras, av-
slutade Högstedt.
Med stöd av sverigede-
mokraterna (sd) vann 
de borgerliga. Nu lever 
omsorgsnämnden med 
skyldighet att minska sin 
verksamhet med 12 mil-
joner. För övrigt gick (sd) 
till val på mer pengar till 
omsorg. Nu röstar de 
tvärtom för minskade re-
surser i allians med bor-
garna.                               □

-I snitt ska vi ha minst 
150 nya företag netto 
varje år, sa Örjan Moss-
berg (v), och fick med sig 
hela fullmäktige på den 
höjda ambitionen i det 
nya näringslivsprogram-
met. Borgarnas tales-
man Gunnar Elm (c) fick 
också ändra sig.
Sämre gick det med yr-
kandet från s, v och mp 
om att mäta andelen 
kvinnliga företagare. Det 

ville inte den borgerliga 
alliansen trots att alla 
ville ha med målet om 
ökad kvinnlig andel.
Mål för Växjö kommun 
till år 2010 är dessutom:
* minst 82 000 invånare
* minst 500 nyproduce-
rade bostäder med va-
rierat utbud
* 80% sysselsättnings-
grad
* Växjö på tio-bästalistan 
för företagsklimat.         □

-Det blir renare, trevli-
gare och uppmuntrar till 
bussåkning! sa Emma 
Wessman om sitt med-
borgarförslag. Hon ville 
sätta upp askfat vid bus-
skurerna. Borgarna sa 
tidigare nej på grund av 

kostnader-
na - kostna-
der som var 
felräknade. Detta insåg 
s+v+mp på ett tidigt sta-
dium. Nu blev alla över-
ens om att säga ja till 
Emmas förslag.              □

          Askfat

Fair  Trade City
Växjö är en 
handels-
stad – det 
är verkli-

gen en sanning – och nu 
ska vi bli en rättvis han-
delsstad därtill, en Fair 
trade city. Ewa Söder-
berg (mp),  Carl-Gunnar 
Hagberg (c) och René 
Jaramillo (kd) föreslog 
att Växjö kommun ska 
arbeta för att bli antagen 
som Fair Trade City. Då 
måste näringsliv, ideella 
organisationer och kom-
munern tillhandahålla 
ett visst antal rättvise-

märkta produkter m m. 
Malmö, Lund och Munk-
fors ingår i skaran. 
Ewa Söderberg  la ut tex-
ten om hur vi kan handla 
med företag som inte 
utnyttjar barn och ex-
ploaterar sina arbetare. 
Hon fick mångas med-
håll. Mothugg kom från 
Anna Broman (fp), som 
var kritisk mot Rättvis 
Handel som rörelse och 
satte frihandel som al-
ternativ. Även Broman 
ställde dock upp på att 
Växjö ska bli en Fair Tra-
de City.                          □

Det första Landsbygds-
programmet någonsin 
antogs. Med det pro-
grammet kan kommu-
nen utvecklas såväl på 
ren landsbygd som i de 

mindre tätorterna. Det 
handlar om kommuni-
kationer, elförsörjning, 
bredband, kommunal 
och privat service samt 
bostäder.                        □

Program 2



Bob Hansson, poet 
gästar Växjö

Estradpoesi:
Ulla Lundegård,

Ronny Söderlind,
Ola Karlman,

Lina Arvidsson,
Marie Nilsson,

Zaki Yassin.

Därefter:

 Öppen scen för den som vill framföra 
något.

Musik: Water Lily

1 maj 2007 kl.14 - 16

Palladium, Storgatan, Växjö

Aldrig i 
modern 
tid har 
m e d -
b o r -
garna i 

Växjö kommun motionerat 
och idrottat i så stor ut-
sträckning som nu. Aldrig 
har så många bidragsberät-
tigade aktiviteter rapporte-
rats till Fritidsnämnden från 
vårt föreningsliv. Aldrig har 
så många medborgare löst 
medlemskort i någon för-
ening. Aldrig har så många 
fl ickor aktivt deltagit i för-
eningsaktiviteter. Allt detta 
i en växande kommun som 
aldrig haft så många nyin-
fl yttade medborgare. 
Bilden av att vi blir mer och 
mer passiva och att de unga 
enbart sitter vid dataspel 
kan ifrågasättas - åtmins-
tone för våra föreningsan-
slutna medborgare i Växjö 
kommun.  
Växjövänstern hälsar den-
na utveckling med  tillfreds-
ställelse. Vi tycker det är 
politikens uppgift att fram-
över ge ännu bättre förut-
sättningar till ökad folk-
hälsa och livskvalitet. Vi vill  
konkret arbeta för följande 
de närmaste åren:
* Gör Fyllerydsområdet mer 
lättillgängligt och attrak-
tivt genom ökat samarbete 
mellan berörda föreningar 
och kommunen. Fylleryd 
är Växjöbornas natur- och 
folkhälsocentrum, såväl 
sommar- som vintertid!
* Bygg nya allaktivitetshal-
len i Araby både för kultur 
och idrott. 
* ”Återerövra” sponta-
nidrotten genom att bygga 
s.k. näridrottsplatser. I den 
långsiktiga visionen fi nns 
näridrottsplatser i samtliga 

barnrika bostadsområden.
* Skapa en föreningsbyrå 
eller ett Föreningarnas Hus! 
Medborgare och föreningar 
bör enbart ha en kommunal 
ingång för att söka sina oli-
ka bidrag, få information, 
komma med projektidéer 
etc.
* Flickors medverkan i för-
eningslivet ökar, men inte 
på ledarsidan eller i styrel-
ser. Samma gäller för utri-
kes födda.  Synliggör hin-
dren och ta bort dom!
* Föreningslivet skall inte 
förlora något vid Arenas-
tadens tillblivelse!! ALLA 
ersättningsarenor ska ha 
förverkligats innan någon 
gammal stängs.
* Inför ”pengar-över-disk” 
för mindre projekt som 
ungdomar vill satsa på. Kan 
med fördel inrymmas i den 
nystartade föreningsbyrån.
* Öka möjligheterna för 
ungdomar att få feriearbete 
i vårt föreningsliv.
* Allas möjligheter till idrott 
och motion – därför fortsatt   
satsning på funktionshin-
drades möjligheter till mo-
tion/idrott.
* Växjö:s skatande ungdo-
mar ska ha bättre ramper 
och banor än vad kommun-
hustrapporna erbjuder! 
Snabbutred och bygg!
* Öka föreningsbidragen 
– i synnerhet bidragen till 
investeringar i förenings-
drivna anläggningar.
* Samarbeta med univser-
sitetet! Här fi nns bra ledar-  
och coachutbildning.
Vi kan tillsammans utveck-
la kultur- och idrottslivet i 
Växjö – hör gärna av dig till 
undertecknad. 

Håkan Frizén (v)
vice ordförande Fritids-

nämnden 
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Ledare: 
Ung aktivitet

Nya första Maj
Palladium i Växjö

Håkan Frizén


